
 

 

 

 

 

 

 

 

Mødereferat 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 

 

5 – 2023/24 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

8. april 2024 Ådalsskolen - kontoret 16.30-18.30 

Deltagere 

Helene Baarup Christensen, Forældrerepræsentant (HB) 

Niels Henning Bladt, forældrerepræsentant (NHB) 

Mette Ørskov Sjøland, forældrerepræsentant (MØS) – afbud  

Lone V. Geil, Medarbejderrepræsentant (LG) – afbud  

Mette Elam, Medarbejderrepræsentant (ME) 

Laila Madsen, Pædagogfagligleder (LM)  

Allan Søgaard-Andersen, Viceskoleleder (AS) 

Mette Dybdal Møller, Skoleleder (MM)  

 

Bemærkninger 

I tilfælde af afbud. Besked direkte til allsg@kolding.dk 

Beslutning (B), Orientering (O), Drøftelse (D) 

 

Har I spørgsmål til punkter, hører vi gerne fra Jer pr. mail inden, da det 

giver os mulighed for at forberede os. 

 

 

 

Dagsorden 

 

 

1) Godkendelse af referat (B) 
Godkendt 
 

2) Godkendelse af dagsorden (B) 
Godkendt 
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Udsendt af 

Allan Søgaard-Andersen 

 

Afbud til 

Allan Søgaard-Andersen 

Direkte telefon 79 79 77 79 

E-mail allsg@kolding.dk 

mailto:allsg@kolding.dk
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3) Skoleårets planlægning (D) 
 
- Budget 2024/25 

Der har været nødvendigt at justere antallet af medarbejdere næste sko-

leår. Dette betyder at der vil være fire færre lærerstillinger fra 1. august 

2024. 

Økonomien på skolen er stram. 

 
- Valgfag på 7. årgang 

Der tilbydes håndværk og design samt madkundskab i det to-årige valgfag i 

7. og 8. klasse. Eleverne kan ikke lave deres ønske om i de to år.  

Ønsker færre end tre elever et af valgfagene oprettes faget ikke. 

 
- Nedsættelse af skoletiden jf. §16E og 16B 

Skoletiden i mellemtrinnet nedsættes fra 33 til 30 timer om ugen. Det be-

tyder at den understøttende undervisning lægges ind i den fagdelte under-

visning, og der er flere voksne på i undervisningen. 

Skoletiden i udskolingen nedsættes fra 35 til 32 timer om ugen. Det bety-

der at den understøttende undervisning lægges ind i den fagdelte under-

visning, og der er flere voksne på i undervisningen. 

Skolebestyrelsen tilslutter sig løsningen. 

 
- Konfirmationsforberedende undervisning 

Det vil fortsat blive lagt ind i undervisningstiden onsdag morgen i 13 uger, 

som et turboforløb for elever der ønsker at blive konfirmeret.   

Ledelsen går i dialog med Vamdrup Kirke ift. den konkrete plan for den 

konfirmationsforberedende undervisning. 

Skolebestyrelsen tilslutter jer fortsættelse af ordningen 

 
- Timefordelingsplan 

Gennemgået og godkendt. Der foretages ikke ændringer i næste skoleår, 
da der i skoleåret 2025/26 vil komme ændringer grundet den nye reform. 
 

- Antal klasser og antal elever 
På nuværende tidspunkt er der visiteret 105 elever til skolen. Der vil for-
venteligt være 15 elever tilmeldt SFO. 
Der oprettes 14 klasser næste skoleår. 
Børnehaveklasse og 1. klasse sammenlæses næste skoleår.  
Der vil ske en sammenlægning af 8B og 8C til næste skoleår til en 9. klasse. 

 
4) Skolebestyrelsesvalg (O) 

Lige nu er der tre forældre, der ønsker at opstille. Der er deadline på fredag. 
De tre kandidater indbydes til et møde den 17/4 2024 kl. 16.00, hvor der kan 
laves aftaler om et fredsvalg. Ønsker alle tre at opstille, så igangsættes valget. 
Valget vil foregå fra den 23/4 til den 8/5 2024. 
 
Valget vil foregå således, at hver enkelt forælder enten kan sende stemmesed-
del retur til sekretær eller forælderen fysisk kommer på skolen, og stemmer på 
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et tidspunkt hvor sekretæren er på arbejde, således at det kan registreres at 
man har stemt.  
 
Ved stemmelighed foretages lodtrækning. Her vil skolebestyrelsesformanden 
foretage lodtrækningen. 

  
5) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne (O) 

 

Personalet oplevede at sidste gang Christina Sommer var her lavede hun et op-

læg omkring ASF og ADHD.  

Christina Sommer var også ude i alle klasser og gav efterfølgende sparring til 

hver enkelt team. Generelt var det en positiv oplevelse at have hende på be-

søg. 

 

Det var en trist runde med personalereduktioner. 

 
6) Nyt fra forældrerepræsentanterne (O) 

 

HB deltog i sidste brugernævnsmøde omkring ny tildelingsmodel med incita-

ment. 

HB har været i dialog med Hans Holmer (SF) omkring en ny tildelingsmodel for 

specialområdet. Måske det kunne bidrage positivt at forældrenes stemme bli-

ver hørt omkring en ny tildelingsmodel. Bl.a. også om det positive i at være på 

en specialskole i grundskolen. 

 
7) Evt. (D) 

 

Intet til referat 
 
 
 
 


